Studio Apartment
Vaud, Aigle Switzerland

Description Situation idA©ale, A deux pas du centre de la station de Villars-sur-
Ollon, au coeur mA2me du Domaine de Rochegrise sis sur la route du Col de la
Croix. AccA’s direct aux pistes de ski durant I'hiver et au golf 18 trous durant
I'A©tA©. Centre sportif, tennis et nombreux sentiers pA©destres sont AGgalement
A proximitA©Construction de qualitA© supA©rieure (2008-2009) dans la plus pure
tradition de montagne, oAt la chaleur du bois rime avec charme et authenticitA®©.
Un lieu vouA®© totalement au confort et au bien-Adtre, notamment grA¢ce A ses
espaces wellness, ses restaurants et bars.ldeal location, walking distance from the
center of the village of Villars sur Ollon, in the heart of the Domaine de Rochegrise
on the way to the Croix pass. Direct access to the ski slopes in the winter and to the
18 holes Golf Course in the summer. A sport's centre with tennis courts, and
several footpaths are very close by.The construction was achieved in 2009. Quality
is very high and the style is alpine. Typical wood gives a feel of confort and
authenticity. A wellness area, restaurants and bars complete the offer.

Price € 1,740,284
0 bedrooms

0 bathrooms
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